
Vragen ex. art. 37 van het RvO aan het college over 
belastingvoordelen en subsidieregelingen 

(sport)verenigingen en voorzieningen

Op donderdag 27 juni 2019 hebben we tijdens de raadvergadering een motie 
ingediend. Deze hebben we ingetrokken aangezien de verantwoordelijk 
wethouder aangaf de diversen subsidies onder de aandacht van de 
verenigingen te brengen en waar mogelijk zelf als gemeente gebruik te maken 
van de beschikbare subsidiemogelijkheden.

In de motie hebben we met name genoemd:
- subsidie voor gemeenten: specifieke uitkering (dit is: Specifieke uitkering 
stimulering sport, afgekort SPUK) voor alle gerealiseerde bestedingen i.v.m. 
activiteiten in het kader van de sport; 
- subsidieregeling “stimulering bouw en onderhoud sportaccommodaties” 
voor amateursportorganisaties.



Hierover hebben we de volgende vragen:
- Wordt door de gemeente gebruik gemaakt van deze of andere 
subsidiemogelijkheden voor sportverenigingen of andersoortige 
organisaties/verenigingen? Zijn er inmiddels subsidies toegekend? Is het 
mogelijk om de raad een overzicht te geven van de aangevraagde subsidies?
- Is bekend of verenigingen gebruik hebben gemaakt van de 
subsidiemogelijkheden? Is bekend of bijv. voor de bouw van de kleedlokalen 
van de Flamingo’s of voor aanleg/onderhoud van sportvelden een verzoek om 
subsidie is ingediend? Indien door Laarbeekse verenigingen geen verzoeken om 
subsidie zijn ingediend, kan worden aangegeven waarom niet?
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